

中国科技核心期刊
中国科技论文统计源期刊
美国《化学文摘》(CA)收录期刊
波兰《哥白尼》(IC)收录期刊
美国《剑桥科学文摘》(CSA)收录期刊

ISSN 1007-1237
CN 46-1049/R
CODEN HYXAAM

海南医学院 学报

JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY



中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊
中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
中文生物医学期刊文献数据库收录期刊
中国生物学文献数据库收录期刊
中文科技期刊数据库收录期刊
《中国生物学文摘》收录期刊
《中华首席医学网》全文收录期刊
CCEPS中文电子期刊服务全文收录期刊
《中文科技资料——医药卫生》收录期刊

2
2015

第21卷 第2期
Vol.21 No.2

ISSN 1007-1237



9 771007 123030

海南医学院学报

Journal of Hainan Medical University

月刊 第 21 卷第 2 期(总第 141 期) 2015 年 2 月出版 1995 年 5 月创刊

主管 海南省教育厅

主办 海南医学院

编辑 海南医学院编辑委员会

出版 《海南医学院学报》编辑部
http://hnnyy.chinajournal.net.cn
地址:海南省海口市学院路 3 号
(571101)
电话:+86-898-66893391
传真:+86-898-66890465
E-mail: hnnyyxb@126.com

名誉主编

焦解歌

主编

刘军保

执行主编

屈顺海

印刷

海口永发印刷厂有限公司

发行

海南省报刊发行局

国内外公开发行

订购

全国各地邮政局

邮发代号 84-14

广告许可证

琼工商广字 018 号

中国标准刊号

ISSN 1007-1237

CN 46-1049/R

国际期刊 CODEN 编号

CODEN: HYXAAM

定价

每期 15.00 元

出版日期

2015 年 2 月 28 日

2015 年版权归属主办单位所有

目 次

【基础医学】

- 液相色谱-串联质谱联用法测定大鼠血浆中葫芦茶昔及其代谢物 张小坡, 李海龙, 谭银丰, 等(145)
575 株假丝酵母菌感染菌群分布及耐药性分析 牛莉娜, 陈小雅, 吴至成, 等(148)
镁合金网联合兔颗粒骨植入在兔体内异位成骨的实验研究 夏士祺, 闫景龙(152)
宫颈癌中 p-63、E-Cd 和 N-Cd 表达和意义 严 浩, 汪 辉, 刘 力, 等(155)
高良姜不同提取部位对实验性胃溃疡的影响及作用机理研究 魏 娜, 谭银丰, 魏 晴, 等(158)
HO-1 与 ox-LDL 在大鼠动脉粥样硬化发生中的作用及相关性分析 万冬宇, 刘恒亮, 张 志(161)
实时心肌造影结合斑点追踪技术评价不同顿抑状态犬心肌微循环与收缩功能变化 孙鹏涛, 沈 婷, 杨乐平, 等(164)

【临床医学】

- IABP 对心肌梗死心力衰竭的效果及对 BNP、Cr 的影响 梁国泉, 翟永新, 陈以明(169)
甲泼尼龙对哮喘患者血清 IL-18、IL-33 水平的影响 王海荣(172)
乌司他丁治疗对 COPD 急性加重期患者血清 TLRs、MMPs 以及脂质过氧化的影响 张宇鹏(175)
萎缩性胃炎患者血清胃泌素族及血清、组织氧化应激指标的变化 周子力(178)
贞芪扶正胶囊联合阿德福韦对慢性乙肝患者细胞免疫功能及抑制 HBV 复制的影响 刘 君, 周容仲(181)
双歧杆菌四联活菌片对溃疡性结肠炎患者免疫功能及 Fas/FasL 表达的影响 李迎雪, 宋 洋, 姚 君, 等(184)
慢性活动性乙肝患者胶原纤维、糜酶活性及羟脯氨酸含量表达研究 牛 涛, 汪金燕, 伍苏娟, 等(188)
NGAL、KIM-1 和 IL-18 对创伤性肾损伤的早期诊断价值 易立勤, 刘辉亮(191)
阿德福韦酯联合还原型谷胱甘肽对代偿期乙型肝炎后肝硬化患者肝功能和炎性因子水平的影响及其疗效分析 张 雷, 戴一菲(194)
PTH、BUN 及 Cr 联合检测在肾功能损伤早期诊断中的临床价值 谭汉全, 尹雪梅(197)
氧气驱动雾化吸入联合无创呼吸机治疗老年急性心力衰竭患者的效果分析 焦 薇, 胡世俊, 廖兴志(200)
胱抑素 C 联合尿 RBP 检测对糖尿病患者早期肾损伤的诊断意义 刘玉英, 殷和平, 蒋 璐(203)

参附注射液对创伤失血性休克患者凝血功能和炎性因子的影响	徐冰,赵剡,夏剑(206)
前列地尔对早期糖尿病肾病患者肾功能和血清炎性因子的影响	彭德芝,孔莉,李汉玉(209)
负荷量加高维持量阿托伐他汀对ACS患者介入治疗后血管内皮功能、血小板活化及炎性因子的影响	田玉龙,邢玉良,葛中春,等(212)
急性肾损伤患者尿液与血液中肾脏损伤分子-1的表达及其对肾衰竭的早期诊断价值	伍弘智(215)
银杏达莫注射液对急性心肌梗死行急诊介入治疗后缺血再灌注损伤的保护作用及其可能的分子机制探讨	周学才,潘春勤(218)
Narcotrend监测下右美托咪定对冠心病患者麻醉诱导期血流动力学的影响	李超,孟凡民(221)
不同液体高容血液稀释对门脉高压患者断流术后凝血功能的影响	李社方(224)
地佐辛复合舒芬太尼自控镇痛对肺叶切除术后血清 β -EP、炎症和氧化应激反应的影响	岳惠玉,韩丽春,郑全庆(227)
女性不孕患者血清、宫颈黏液中免疫性抗体及内膜组织中 $CD4^+ CD25^+$ FoxP3调节性T淋巴细胞含量的检测	蔡智慧,梁义娟,马幼菊,等(231)
不明原因不孕患者子宫内膜组织黏附分子、CD分子和免疫性抗体的表达	张海梅,赵晓霞(234)
氨溴特罗片联合阿奇霉素对支原体肺炎患儿抗炎、促炎因子及免疫功能的影响	杨华(238)
小儿重症肺炎伴心力衰竭综合救治的疗效分析	罗小容,谢鹤(241)
T淋巴细胞亚群和NK细胞对非霍奇金淋巴瘤患者疗效的预测价值	张丽萍(244)
皮肤基底细胞癌中凋亡调控基因以及免疫调控基因的表达情况	吴方毅(247)
Survivin、BRAF、Notch1在甲状腺良恶性肿瘤中的差异表达及其与血清指标的关系	刘卫国(250)
腹腔镜直肠癌根治术对患者尿动力学及消化道功能状态的影响	邓思寒(253)
血浆标志物与急性脑梗死预后的关系	李博生,谢东玲,文国安(256)
宫颈癌组织中VEGF、Galectin-1的检测意义	徐利珍,游爱平,刘岑(259)
艾地苯醌治疗对缺血性脑卒中后抑郁患者血清学指标的影响	李知莲,吴慧芳(262)
不同镇痛方式对烧伤植皮患者术后血浆炎症因子水平的影响	刘小飞(265)
氟西汀在广泛性焦虑症中的疗效及对血清疾病指标的影响	唐琴(268)
喹硫平治疗双相情感障碍患者临床疗效分析及对IL-1、IL-10、TNF- α 炎症因子水平的影响	简炜颖(271)
玻璃纤维桩结合不同树脂核材料对残根残冠修复患者咀嚼功能及龈沟液炎症因子的影响	谭欢艳,宋乔健,张艳凤(274)
不同熔附金属全冠对种植体周围组织中炎症因子、黏附分子、OPG/RANKL表达的影响	陈昊,曹直,王亚玲,等(278)
CT联合TM测定在非小细胞肺癌诊断中的价值	孙虎(281)
声反射联合纯音听阈测试在突发性耳聋的临床研究	张文渊,蔡永明,殷亚磊,等(284)
【综述·讲座】	
PEDF在妇产科领域中的应用研究进展	顾培君,古航(287)

**海南医学院学报
编辑委员会**

顾问:白志勤 廖小平
李永春
名誉主编:焦解歌
主编:刘军保
副主编:陈玉民 陈志斌
执行主编:屈顺海

中国编委(以下按姓氏笔画排列)

邓芳成 王宇田 白志明 刘明生
孙公凯 李羲 肖劲逐 杨世忠
杨建军 张彩虹 孟志斌 易西南
郝新保 钱士匀 涂蓉 黄元华
董克家 谢祁阳 蔡望伟 谭光宏

国际编委

Nigel J. Temperton (英国)
Jimmy Thomas Efird (美国)
Guido Favia Camerino (意大利)
Malcolm K. Jones (澳大利亚)
Viroj Wiwanitkit (泰国)
Farouk M. F. El-sabban (美国)
F. Dewolfe Miller (美国)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)
Usa Lek-Uthai (泰国)
Kabkaew L. Sukontason (泰国)
Kom Sukontason (泰国)
Kusal K Das (印度)
Luca Vannucci (捷克共和国)
Asad U Khan (印度)
Nilanjan Chakraborty (印度)
Amere Subbarao Sreedhar (印度)
Liang Qiao (香港)

英文编辑

F. Dewolfe Miller (美国)
Guido Favia Camerino (意大利)
Usa Lek-Uthai (泰国)
Malcolm K. Jones (澳大利亚)
Viroj Wiwanitkit (泰国)
Jimmy Thomas Efird (美国)
Luca Vannucci (捷克共和国)
Farouk M. F. El-sabban (美国)
Nigel J. Temperton (英国)
Asad U Khan (印度)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)

Journal of Hainan Medical University

Monthly

Vol. 21 No2 (Total 141) Feb. 2015

Competent Authority

Educational Department of Hainan Province

Sponsored by

Hainan Medical University

Edited by

Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University

Published by

Editorial Department of Journal of Hainan Medical University

<http://hnnyy.chinajournal.net.cn>

Address: No. 3 Xuanyuan Road, Haikou, Hainan 571101

Tel: +86-898-66893391

Fax: +86-898-66890465

E-mail: hnnyxyb@126.com

Publishing Contact Person: Zhang Xian-di

Reputation Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge

Editor-in-Chief

LIU Jun-bao

Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

Printed by

Yongfa Printing Plant in Haikou

Distributor

Distribution Bureau of Newspaper Magazine in Hainan Province

Publication at Home and Abroad

Domestic Subscription: Domestic Local Post Office

Postal Distributing Code

84-14

Advertisement License

Qiong 018

Chinese Standard Periodical Number

ISSN 1007-1237

CN 46-1049/R

CODEN:

HYXAAM

Price

¥15.00

Publishing Date

28th Feb. 2015

Copyright© 2015 by the Sponsors

Contents

Identification of tadehaginoside and its metabolites in rat plasma using LC-MS/MS with selected reaction monitoring ZHANG Xiao-po, LI Hai-long, TAN Yin-feng, et al. (145)

575 strains of *Candida* distribution and antibiotic resistance analysis in Affiliated Hospital of Hainan medical university NIU Li-na, CHEN Xiao-ya, WU Zhi-cheng, et al. (148)

Experimental study of magnesium alloy mesh combined with morselized bone implantation in the rabbits XIA Shi-qi, YAN Jing-long (152)

) Expressions of p-63, E-cadherin and N-cadherin in cervical carcinoma YAN Hao, WANG Hui, LIU Li, et al. (155)

Effect of different extraction parts of galangal on experimental gastric ulcer WEI Na, TAN Yin-feng, WEI Qing, et al. (158)

Effects of HO-1 and ox-LDL expression in rat with atherosclerosis and their correlation WAN Dong-yu, LIU Heng-liang, ZHANG Zhi (161)

Research on characteristics of left ventricular microcirculation perfusion and systolic function in different conditions of stunned myocardium by real-time myocardial contrast echocardiography and speckle tracking imaging SUN Peng-tao, Shen Qiang, YANG Le-ping, et al. (164)

Effects of IABP on myocardial infarction, heart failure and its impact on BNP and Cr levels LIANG Guo-quan, ZHAI Yong-xin, CHEN Yi-ming (169)

Effect of methylprednisolone on serum IL-18 and IL-33 levels in patients with asthma WANG Hai-rong (172)

Effects of ulinastatin treatment on serum TLRs, MMPs and lipid peroxidation of acute exacerbated COPD patients ZHANG Yu-peng (175)

Change of serum gastrin family and serum, tissue oxidative stress indexes of patients with atrophic gastritis ZHOU Zi-li (178)

Effect of Zhengqi fuzheng capsule combined with adefovir dipivoxil on hepatitis B virus replication and cell immune function in patients with chronic hepatitis LIU Jun, ZHOU Rong-zhong (181)

Influence of Bifidobacterium on immune function and Fas/FasL expression of patients with ulcerative colitis LI Ying-xue, SONG Yang, YAO Jun, et al. (184)

Chymase activity, collagen fiber and hydroxyproline content expression in patients with chronic active hepatitis b NIU Tao, WANG Jin-yan, WU Su-juan, et al. (188)

Diagnosis value of neutrophil gelatinase associated lipocalin, kidney injury molecule-1, and interleukin 18 in patients with traumatic renal injury YI Li-xun, LIU Hui-liang (191)

Effect of adefovir dipivoxil combined with reduced glutathione on liver function and inflammatory factor levels of patients with compensated posthepatitic cirrhosis ZHANG Lei, DAI Yi-fei (194)

Clinical values of PTH, BUN and Cr in patients with early diagnosis of renal damage TAN Han-quan, YIN Xue-mei (197)

Clinical curative effects of oxygen atomizing inhalation combined with noninvasive ventilation in elderly patients with acute heart failure JIAO Wei, HU Shi-jun, LIAO Xing-zhi (200)

Significance of cystatin c combining with retinol binding protein in diagnosis of early renal injury of diabetes patients LIU Yu-ying, YIN He-ping, JIANG Lu (203)

Effect of Shenfu Injection on blood coagulation and inflammatory factors of patients with traumatic hemorrhagic shock XU Bing, ZHAO Yan, XIA Jian (206)

Editorial Board of Journal of Hainan Medical University

Consultants

BAI Zhi-qin, LIAO Xiao-ping,
LI Yong-chun

Reputation Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge

Editor-in-Chief

LIU Jun-bao

Associate Editor-in-Chief

CHEN Yu-min, CHEN Zhi-bin

Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

Members of Editorial Board

Nigel J. Temperton (UK)

Jimmy Thomas Efird (USA)

Guido Favia Camerino (Italy)

Farouk M. F. El-sabban (PhD, U. S. A.)

F. Dewolfe Miller (PhD, U. S. A.)

Malcolm K. Jones (PhD, Australia)

Viroj Wiwanitkit (MD, Thailand)

Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)

Kabkaew L. Sukontason (PhD, Thailand)

Kom Sukontason (PhD, Thailand)

Kusal K Das (PhD, India)

Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)

Asad U Khan (PhD, India)

Nilanjan Chakraborty (PhD, India)

Americ Subbarao Sreedhar (PhD, India)

Liang Qiao (PhD, Hongkong)

DENG Fang-cheng (MD, China)

WANG Yu-tian (MD, China)

BAI Zhi-ming (MD, China)

LIU Ming-sheng (MD, China)

SUN Gong-kai (MD, China)

LI Xi (MD, China)

XIAO Jin-zhu (MD, China)

YANG Shi-zhong (MD, China)

YANG Jian-jun (MD, China)

ZHANG Cai-hong (MD, China)

MENG Zhi-bin (MD, China)

YI Xi-nan (MD, China)

HAO Xin-bao (MD, China)

QIAN Shi-yue (MD, China)

TU Rong (MD, China)

HUANG Yuan-hua (MD, China)

DONG Ke-jia (MD, China)

XIE Qi-ying (MD, China)

CAI Wang-wei (MD, China)

TAN Guang-hong (MD, China)

English Editors

F. Dewolfe Miller (PhD, U. S. A.)

Guido Favia Camerino, Italy

Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)

Malcolm K. Jones (PhD, Australia)

Viroj Wiwanitkit (PhD, Thailand)

Jimmy Thomas Efird Honolulu, USA

Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)

Farouk M. F. El-sabban (PhD, U. S. A.)

Nigel J. Temperton London, UK

Asad U Khan (PhD, India)

Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Effects of alprostadil on renal function and serum inflammatory factors of patients with early diabetic nephropathy PENG De-zhi, KONG Li, LI Han-yu (209)

Influence of atorvastatinon at load dosage and high maintenance dosage on vascular endothelial function, platelet activation and inflammatory factor of patients with acute coronary syndrome after interventional therapy TIAN Yu-long, XING Yu-liang, GE Zhong-chun, et al. (212)

Expression of kidney injury molecule-1 in urine and serum of patients with acute kidney injury and its early diagnosis value of renal failure WU Hong-zhi (215)

Protective effect of Yinxingdamo injection on ischemia reperfusion injury after interventional therapy of acute myocardial infarction and its possible molecular mechanism ZHOU Xue-cai, PAN Chun-qin (218)

Effect of dexmedetomidine on hemodynamic indexes of patients with coronary heart disease under Narcotrend monitoring LI Chao, MENG Fan-min (221)

Effect of different hypovolemic hemodilution liquid on coagulation function of portal hypertension patients after devascularization LI She-fang (224)

Effects of dezocine combined with sufentanil self-controlled analgesia on serum betaendorphin content, inflammation and oxidative stress reaction after lobectomy YUE Hui-yu, HAH Li-chun, ZHENG Quan-qing (227)

Detection of immune antibody in serum, cervical mucus and CD4⁺ CD25⁺ FoxP3 regulatory T lymphocytes content in endometrial tissues of female patients with infertility CAI Zhi-hui, LIANG Yi-Juan, MA You-ju, et al. (231)

Expression of adhesion molecules, CD molecules and immune antibody in endometrial tissue of unexplained infertility patients ZHANG Hai-me, ZHAO Xiao-xia (234)

Effect of ambroxol hydrochloride and clenbuterol hydrochloride tablets combined with azithromycin intervention on anti-inflammatory, proinflammatory cytokines and immune function in children with mycoplasma pneumonia YANG Hua (238)

Curative outcomes of children with severe pneumonia complicated with heart failure LUO Xiao-rong, XIE He (241)

Effect of T lymphocyte and natural killer cell on patients with non-Hodgkin's lymphoma ZHANG Li-ping (244)

Analysis of the expression of apoptosis regulation gene and immune regulation gene in cutaneous basal cell carcinoma WU Fang-yi (247)

Differential expression of Survivin, BRAF, Notch1 in benign and malignant thyroid tumor and its correlation with serum index LIU Wei-guo (250)

Influence of laparoscopic radical resection of rectal cancer on urodynamic and digestive tract function DENG Si-han (253)

Relationship between plasma biomarkers and prognosis of patients with acute cerebral infarction LI Bo-sheng, XIE Dong-ling, WEN Guo-an (256)

Significance of detecting VEGF, Galectin-1 in cervical cancer XU Li-zhen, YU Ai-ping, LIU Cen (259)

Effect of idebenone on serum indexes of patients with post-cerebral ischemic stroke depression LI Zhi-lian, WU Hui-fang (262)

Effect of different analgesia on postoperative plasma inflammatory factor level of patients with burn skin graft LIU Xiao-fei (265)

Effect of fluoxetine on generalized anxiety disorder and serum disease indicators TANG Qin (268)

Efficacy of Quetiapine treatment on bipolar depression and its impacts on IL-1, IL-10, TNF- α levels of inflammatory cytokines JIAN Hui-ying (271)

Effect of glass fiber poster combined with different resin core materials on masticatory function and inflammatory factor in GCF of patients received residual root and crown restoration TAN Huan-yan, SONG Qiao-jian, ZHANG Yan-feng (274)

Influences of different fused metal crown on inflammatory cytokines, adhesion molecules, OPG/RANKL expression in tissue around implant CHEN Hao, CAO Zhi, WANG Ya-ling, et al. (278)

Value of CT combined with TM detection in diagnosis of non-small cell lung cancer SUN Hu (281)

Application of acoustic reflex combines with pure tone audiometry test in test of sudden deafness ZHANG Wen-yuan, CAI Yong-ming, YIN Ya-lei, et al. (284)



海南医学院学报

1995年5月创刊·月刊
2015年第21卷第2期(总第141期)

JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY

Started in 1995, Monthly
No.2 Vol.21 Sum.141 2015

主管单位	海南省教育厅
主办单位	海南医学院
编辑单位	海南医学院学报编辑委员会
主 编	刘军保
执行主编	屈顺海
出版单位	海南医学院学报编辑部
印刷单位	海口永发印刷厂有限公司
发行范围	国内外公开发行
发 行	海口市邮政局
订 阅	全国各地邮政局
电 话	(0898) 66893391
传 真	(0898) 66890465
地 址	海南省海口市学院路(571101)
电子信箱	hnyxyx@126.com
主 页	Http://hnyy.cbpt.cnki.net/web-publication
出版日期	2015年2月28日

Competent Authorities:	Education Department of Hainan Province
Sponsored by:	Hainan Medical University
Edited by:	Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University
Editor-in-Chief:	LIU Jun-bao
Executive Editor-in-Chief:	Qu shun-hai
Publishing:	Editorial Board of Journal of Hainan Medical University
Printing by:	Yongfa Printing Plant in Haikou
Distributing Range:	Public Availability Domestic and Overseas
Distributor:	Post Bureau of Haikou
Domestic Subscription:	Post Offices All Over China
Telephone:	(0898) 66893391
Fax:	(0898) 66890465
Address:	Xueyuan Road, Haikou, Hainan (571101)
Email Address:	hnyxyx@126.com
Home Page:	Http://hnyy.cbpt.cnki.net/web-publication
Published on:	Feb. 28th 2015